
Baldissoni: Ocenimy najlepszy sposób przyspieszenia powrotu
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Przy okazji wczorajszej prezentacji Norberta Gyombera, Mauro Baldissoni

odpowiedział na pytanie dotyczące kondycji Kevina Strootmana oraz

ewentualności kolejnej operacji. 

 

- Nie było w ostatnich dniach żadnych nowych wieści dotyczących kondycji Kevina.

Sytuacja się nie zmieniła, piłkarz pracuje nad swoim powrotem z pomocą klubu i

wspólnie oceniamy najlepszy sposób przyspieszenia tego procesu. Damy wam znać

gdy tylko dowiemy się czegoś nowego. Nie zmienia to oceny tego, co zrobiliśmy do

tej pory na rynku transferowym, czego normalnie nie komentujemy. Jednakże

chcemy wszystkim przypomnieć, że nie ma sytuacji awaryjnej. Sytuacja Kevina nie

uległa zmianie. Jedyne co możemy powiedzieć to to, że pozostajemy przekonani, że

piłkarz wróci jeszcze mocniejszy niż wcześniej. Skala czasowa nie jest krótka, jednak

wiedzieliśmy to wcześniej. Nie zmienia to naszej analizy okna transferowego.
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